



Secretary

Günter Eberhard

Bronnhaldenweg 11, 72202 Nagold

Tel: +49 1520/358 9498

E-Mail: secretary@eaasdc.eu

Application of regular membership

The following club has been accepted as provisional member and has applied for regular membership in the EAASDC as of 01.10.2024. All required documents were submitted in due time and have been checked by us. All conditions and requirements according to the statutes of the EAASDC have been fulfilled. As long as no concerns, queries or objections are submitted to us in writing by August 16, 2024, the EAASDC Board will decide on the admission of this club at its next meeting or by circular resolution.

Antrag auf reguläre Mitgliedschaft

Der folgende Club wurde als vorläufiges Mitglied aufgenommen und hat Antrag auf reguläre Mitgliedschaft zum 01.10.2024 in der EAASDC gestellt. Alle erforderlichen Unterlagen wurden fristgerecht eingereicht und sind von uns geprüft. Alle laut Satzung der EAASDC nötigen Auflagen und Forderungen sind erfüllt. Soweit keine Bedenken, Rückfragen oder Einsprüche bis 16. August 2024 schriftlich bei uns eingereicht werden, wird der EAASDC-Vorstand bei seiner nächsten Sitzung oder durch Umlaufbeschluss über die Aufnahme dieses Clubs entscheiden

Clubname: Occitania Square Dance (Club No.72143)		
Tanzprog.: SD	Tag/Day: Mo/Mo	Uhrzeit/Time: 19:30-21:00 Uhr
Caller: Magali Conil-Martin	Tanzplatz/Dance address: Salle des Fetes FR-30150 St. Genies de Comolas	
E-Mail: occitaniasquaredance@gmail.com	www Club:	
Bundesland/Land: Frankreich	Mitglieder/Members: 5	

Kontaktadresse/Contact address:

Magali Conil-Martin
Occitania Square Dance
5, Traverse le Clos du Colombier
FR-30150 St. Genies de Comolas
Telefon: +33 672729715

Kontaktadresse/Contact address:

Magali Conil-Martin
Occitania Square Dance
5, Traverse le Clos du Colombier
FR-30150 St. Genies de Comolas
Telefon: +33 672729715